

Title (en)
Filing appliance.

Title (de)
Aufreihvorrichtung.

Title (fr)
Classeur.

Publication
EP 0600327 A1 19940608 (DE)

Application
EP 93118703 A 19931120

Priority
DE 4240764 A 19921203

Abstract (en)
Filing appliance for perforated paper material or the like consisting of a filing strip (1) as well as of at least two filing tongues (2) made of a plastic tube which are fastened on the filing strip (1) corresponding to the hole spacing of the paper material to be filed, as well as of a covering rail with clamping tongues for fixing the filing tongues (2), holes being formed in the filing strip (1), through which plugs (11) run with their plug shaft (12), and the associated tubular filing tongues (2) in each case being pushed on the free ends of the plug shafts (12) projecting from the holes and being held positively and/or materially integrally on these, and the plugs (11) bearing against the filing strip (1) with a plug foot part (13) on the side facing away from the filing tongues (2). <IMAGE>

Abstract (de)
Aufreihvorrichtung für gelochtes Papiergut oder dergleichen bestehend aus einem Heftstreifen (1) sowie aus mindestens zwei Aufreihzungen (2) aus einem Kunststoffschlauch, die entsprechend dem Lochabstand des abzuheftenden Papierguts am Heftstreifen (1) befestigt sind, sowie aus einer Deckschiene mit Klemmzungen zum Festlegen der Aufreihzungen (2), wobei in dem Heftstreifen (1) Löcher ausgebildet sind, durch die Stecker (11) mit ihrem Steckerschaft (12) verlaufen und auf dem aus den Löchern herausragenden freien Enden der Steckerschaften (12) jeweils die zugehörigen schlauchförmigen Aufreihzungen (2) aufgeschoben und auf diesen formschlüssig und/oder materialschlüssig gehalten sind und der Stecker (11) mit einem Steckerfußteil (13) auf der von den Aufreihzungen (2) abgekehrten Seite an dem Heftstreifen (1) anliegen. <IMAGE>

IPC 1-7
B42F 13/06

IPC 8 full level
B42F 13/06 (2006.01); **B42F 13/10** (2006.01); **B42F 13/36** (2006.01)

CPC (source: EP)
B42F 13/10 (2013.01); **B42F 13/36** (2013.01)

Citation (search report)

- [DY] DE 2231115 A1 19740110 - KRIETER GUENTER
- [YA] US 1727108 A 19290903 - JULIUS HAROLD W
- [DY] DE 1073445 B
- [A] GB 1095640 A 19671220 - BRITISH EAST LIGHT LTD
- [A] GB 1137259 A 19681218 - INTERNAT AERADIO LTD
- [A] DE 1229498 B 19661201 - RUDOLF BRINKMANN TO BROXTEN
- [A] FR 73145 E 19600923
- [A] FR 1176422 A 19590410
- [A] US 2091880 A 19370831 - REICHENBACH HARRY A
- [A] US 1718171 A 19290618 - HARRY MILLS

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE DK ES FR GR IT LI LU NL

DOCDB simple family (publication)
EP 0600327 A1 19940608; EP 0600327 B1 19970618; AT E154549 T1 19970715; DE 4240764 C1 19931209; DE 59306785 D1 19970724; DK 0600327 T3 19980126; ES 2105051 T3 19971016; GR 3024689 T3 19971231

DOCDB simple family (application)
EP 93118703 A 19931120; AT 93118703 T 19931120; DE 4240764 A 19921203; DE 59306785 T 19931120; DK 93118703 T 19931120; ES 93118703 T 19931120; GR 970402337 T 19970910